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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  XLIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia

26  stycznia  2018  r.  w  punktach  dotyczących:  „Interpelacje  i  zapytania  radnych.  Odpowiedzi

na interpelacje i zapytania, Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz Wolne

głosy i wnioski”.

Interpelacje i zapytania radnych.

Żaden z obecnych radnych nie zabrał głosu. 

Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Jarosław Kędzior – Przewodniczący Zarządu osiedla Nr 6 w Wyrzysku powiedział, że interpelację

odnośnie progu zwalniającego składał 15 grudnia 2017 roku, a jest koniec stycznia i nic się w tym

kierunku nie zadziałało. W związku z tym J. Kędzior poprosił o zajęcie się tematem, gdyż próg

zwalniający zagraża bezpieczeństwu ruchu drogowego, ponieważ jest nieprawidłowo usytuowany

oraz oznakowany. Następnie J. Kędzior dodał, że musi powrócić do sprawy, która ciągnie się 10

miesięcy,  a  dotyczącej  wprowadzenie  opłaty  abonamentowej  w  strefie  płatnego  parkowania.

Na sesji w dniu 15 grudnia Pani Burmistrz wskazała Pana Przewodniczącego Rady, jako organ

do udzielenia  odpowiedzi,  dlaczego  projekt  uchwały nie  został  rozpatrzony.  W związku  z  tym

J.  Kędzior  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  na  piśmie,  aby  mógł  zakończyć  temat  i  udzielić

odpowiedzi zainteresowanym osobom. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział,  że odnośnie uchwały, to Rada Miejska podjęła

stosowną uchwałę wraz z uzasadnieniem i na ten moment sprawa dotycząca opłaty abonamentowej

została zamknięta. Taka uchwała zawiera uzasadnienie i znajduje się na BIP-ie z czym każdy mógł

się  zapoznać.  Natomiast  Rada  Miejska  temat  uchwały  podjęła  i  zakończyła,  a  może  to  nie

satysfakcjonować mieszkańców, lecz sprawa została zakończona. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  odwrotnie  po  sesji  złożona

interpelacja została przekazana do Powiatowego Zarządu Dróg. 

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer zapytał,  czy  Pan  Przewodniczący  został  o  tym

poinformowany?



Jarosław Kędzior – Przewodniczący Zarządu osiedla Nr 6 w Wyrzysku odpowiedział, że nie.

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer przeprosił  za  to,  że  kopia  nie  została  przekazana

do zainteresowanej strony. Następnie S. Rymer dodał, że sprawa dotycząca opłat abonamentowych

została zgłoszona na sesji i na pewno nie zostanie pozostawiona bez dalszego postępowania. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że zawsze wyciąg z  protokołu jest

przekazywany i nie były powiadamiane osoby składające wnioski, czy interpelacje. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że od tej sesji zostanie przyjęta zasada, że będzie

dawana do wiadomości informacja o przekazanym protokole, gdyż Radni wiedzą o przekazywanym

protokole, a Pan Przewodniczący mógł o tym nie wiedzieć. 

Wolne głosy i wnioski.

Radny Stefan  Wełniak złożył  wniosek dla  wszystkich  Komisji,  które  chciałby odbyć wizytacje

basenu,  aby  nie  było  niedomówień  w  przypadku  jakiś  dodatkowych  środków  na  dokończenie

basenu. Wyjaśniając radny dodał, że radni powinni wiedzieć jaki jest stan obecny prac na basenie,

aby nie było niedomówień. Następnie radny złożył wniosek w imieniu mieszkańców Osieka nad

Notecią, którzy dopytują, o budynek będący własnością gminy, czyli ten po byłej ,,Pokusie”.  Część

tego budynku jest użytkowana i należałoby zobaczyć, czy nie trzeba się zabezpieczyć, aby w razie

czegokolwiek i jakiegoś remontu nie było takiej samej sytuacji jak obecnie jest na basenie. Kończąc

radny dodał, że otrzymał informację od Radnego Piotra Kuny, iż z dniem 22 stycznia br. rezygnuje

z bycia członkiem Klubu Radnych ,,Razem dla Mieszkańców”. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że zostały złożone dwa wnioski i należy podjeść

do tego zgodnie z prawem. 

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny powiedział,  że wniosek nie dotyczy formalnego zwołania

posiedzenia komisji, czy sesji, lecz dotyczy to spotkania radnych na tym obiekcie.

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że intencja jest taka, aby ci radni, którzy zechcą

mogli  dokonać  wizji  na  tych  dwóch  obiektach  w  określonym  czasie  i  określonej  godzinie.

Natomiast problem polega na tym kto ma takie spotkanie zorganizować. W związku z tym jest

propozycja,  aby  takie  spotkanie  zorganizowała  Pani  Burmistrz,  gdyż  te  dwa  obiekty  stanowią

własność gminy.

Ireneusz  Subczyński  –  Radca  Prawny powiedział,  że  to  nie  ma  być  żadne  formalne  działanie

organu,  czyli  sesja,  ani  komisja  lecz  spotkanie.  Natomiast  jak  to  ma  być  spotkanie  na  terenie

budowy,  a  teren  budowy  w  trakcie  wykonywania  pracy  przekazany  jest  wykonawcy
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i to wykonawca sprawuje pieczę oraz odpowiada za teren budowy. W związku z tym na ten temat

należy porozmawiać z wykonawcą, gdyż on jest ubezpieczony na wszelkie zdarzenia jakie mogłyby

mieć miejsce na trenie budowy. 

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer powiedział,  że  jest  to  obiekt  przekazany,  lecz  wniosek

kierowany jest do Pani Burmistrz, aby uzgodniła z wykonawcą dogodny termin oraz możliwość

wstępu.  W związku z tym najbardziej odpowiednim organem do uzgodnienia terminu i godziny jest

Pani Burmistrz. Natomiast na drugim obiekcie nie są prowadzone jakiekolwiek prace, gdyż jest

to obiekt, który stoi i również jest prośba o uzgodnienie takiego terminu i godziny.

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny powiedział,  że  chodzi  o zorganizowanie spotkań radnych

w dogodnych terminach. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że nie ma problemu, a chodzi tylko

o doprecyzowanie  terminu,  który zostanie  uzgodniony z  Panią  Kierownik  i  wykonawcą,  jeżeli

chodzi o basen. Natomiast nie będzie to przyszły tydzień, lecz następny, aby każdy mógł uzupełnić

swój  kalendarz,  o  czym  zostanie  wcześniej  poinformowane,  a  jak  najbardziej  będzie  można

obejrzeć oba obiekty. 

Radny  Stefan  Wełniak powiedział,  że  w  tej  kwestii  chodziło  tylko  o  to,  aby  nie  było  jakiś

niedomówień przy zaistniałych sytuacjach. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że jak nie usłyszy sprzeciwu od Wysokiej Rady

to zostanie przyjęty wniosek, który doprecyzuje Pani Burmistrz. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 

Radny Leszek Matuszewski powiedział, że może byłoby zasadne spotkanie z projektantem, a nie

tylko obejrzenie murów. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że ta wizja pozwoli obejrzeć obiekt i w trakcie

tego spotkania każdy z radnych będzie mógł zadać pytania.  Natomiast odpowiedź może zostać

udzielona  na  miejscu,  lub  będzie  trzeba  na  nią  poczekać  i  uzyskać  informacje  w  zakresie

projektowania. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że o innym rodzaju spotkania nie było

mowy. 

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer powiedział,  że  Radni  otrzymali  zaproszenia  dotyczące

rozpoczęcia obchodów. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wszyscy obecni na sali otrzymali

zaproszenie  na  rozpoczęcie  obchodów w dniu  1  lutego  br.  związanych  ze  100-letnią  rocznicą
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odzyskania przez Polskę Niepodległości oraz wybuchu Powstania Wielkopolskiego. Na zaproszeniu

został  zapisany harmonogram tego  dnia,  a  będzie  to  świadectwem hołdu  złożonego  przodkom

walczącym o wolność i niepodległość oraz patriotyzmu. 

Sporządziła:

D.Pinkowska - podinsp. ds obsługi rady gminy 
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